
PRoToKÓŁnr24l2ot3
z posiedzenia Komisji Rady Gminy świdwin odbytego

w dniu 12 lutego 2013 roku

Stan członków komisji
Obecnych na posiedzeniu

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.
Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof
Kaszuba. Powitat członków Komisji oraz zaproszonych gości.

W posiędzeniu komisii udział wzieli:

Porzadek posiedzenia:

1. Bezpieczeństwo na terenie Gminy świdwin.
2. Bezrobocie w roku 20L3.
3. Projekty uchwał.
4. Wolne wnioski.

Ad.l Bezpieczeństwo na terenie Gminy Świdwin

Przewodnicząsy Rady Pan Krzysztof Kaszuba powitał wszystkich i ptzekazał
głos Wójtowi Panu Z,dzisłayowi Pawelec, któ'y oznajmił, Żp za
bezpieczeństwo na terenie grniny Świdwin odpowiada Policja Powiatowa
w Świdwinie. Uwagi, które wrroszę do pracy policji są takieo Że za opieszale
reagują na zgloszerua. Mieszkaricy gminy proszę o interwencję także strazrrika
gminnego. Jest to jednak w wielu przypadkach nieuzasadnione, ponieważ
straanik nie ma takich uprawnień jakie ma policja. WspóĘraca strażnika
gminnego i policji działa wyłącmie na zasadach porozumienia. Problemem jest
dokonywanie zniszczen przez ivandali. Zniszczenia te są często vzrrawane za
małą szkodliwość społecmą caynu i osoby które ich dokonują są wypuszczane
na wolnośó a gmina musi wykonać naprawy z własnego budżetu.
wójt Pan Zdzisław Pawelec poinformował radnych, że ze statystyk stłalżłI
pozarnej w Świdwinie wynika, Że w 2012 roku zanotowano mniej zdarueń niż
w roku 201L Roąporządz.enie Minerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji
z dnia 22 września 2000 r. w sprawie szczegc>łowych zasad wyposażenia
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jednostek organizacy1nych Paristwowej Strazy Pożarnej mówi, Że straŻak, który
jedzie do pozaru musi mieó odpowiedni osprzęt i przeszkolenie. Wyposazenie
stra:źnka w osprzęt to koszt około 6tys. ń.
Rad''y Pan Antoni Giluk powiedział, że gmina przyjmuje na siebie bardzo
wiele spraw które powinna przejąć: Panstwowa Straż Powiatowa w Świdwinie.
Pomoc ochotrriczych strazy Pożarnych powinna być doruźna. Koszty akcji
ratunkowo_ gaśniczych są bardzo wysokie dla gminy Świdwin.
Wójt Pan 7dzisław Pawelec odpowiedział, Że ruecrywiście koszt utrzymania
i zakupu osprzętu dla straźnka jest bardzo wysoki ale jest to sprzęt atestowany
a najważniejsze jest zdrowie człowieka. Strażak nie tylko gasi pożary, ale
zajmuje się talrŹe kataklizrrami przyrodniczymi, wypadkami chemicznymi ię.
Praca strłżnka jest odpowiedzialna. Straz ratuje bardzo często Ęcie innym
ludziom. Dlatego mimo dużych kosztów staramy się przeszkolić jak najwięcej
osób. Udaje nam się kupić jak najwięcej sprzętu głownie dzięki Sponsorom'
dotacjom unijnym i pomocy zbuilŻetuparistwa.
wójt Pan 7lzisław Pawelec oanajmił, Żebezpieczeństwo na drogach należy do
Powiatowego Zarządu Dróg w Swidwinie. Do obowiązków zarządv naleĘ
pozbycie się błota, śniegu, lodu i innych zanieczyszcz.eń uprzątniętych
z chodników ptł.ez właścicieli nieruchomości przyległych do dróg
powiatowych. Natomiast obowiąrkiem gminy jest uprzątnięcie i pozbycie się
błota, śniegu, lodu i innych z-uieczyszczen z chodników i dróg gminnych.
Musimy pamiętaó o tYffi, że do zadań gminnych naleĘ też usunięcie z dróg
nieżywych nxłieruąt.
Wójt Pan 7dzisław Pawelec poinformowało Że szkĘ gminne oraz obory
prowadzone na hali sportowej w Lekowie są kontrolowane przez sanepid, struŻ
pożamą i do tej pory nie było Żadnych zasttzeŻen do prowadzonej działalności.
Sanepid w Świdwinie zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie studzienek
w zutiązku z obawą terrorystyc7nlą' Żeby do wody nie dostała się żadna
niepoządana substancj a.

Ad2. Bezrobocie w roku 2013

Przewodnicący Rady Pan Krzysztof Kaszuba przekazał głos Wójtowi Panu
Zdzisławowi Pawelec, który oznajmił, Że został zatwierdzony wstępny plan
podziału środków Funduszu Prary na rok 2013 (załącmiknrl).

Ad3. Projekty uchwał

Przewodnicący Rady Pan Krzysztof Kaszuba prze|.az-ał głos Sekretarz Gminy
Pani Halinie Czajkowskiej, która przedstawiła projekt uchwĄ w sprawie
sprzedaĘ nieruchomości w Bierzwnicy na tzecz najemcy, uzasadniając ją tym'
Że najemca lokalu nr 6 w budynku nr 70 Bierzwnica, działl<a nr 65/6 wtaz
z przynależną komórką gospodarczą, połoŻaną na dziaŁce w 23018, złozył
wniosek o kupno zajmowanego lokalu. Niniejszy |ot'a| dzierŻawca wynajmuje
od Gminy od dnia Ż2.05.2aab. Następnie Pani Halina Czajkowska
przedstawiła projekt uchwĄ w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do
usunięcia 

''u'o'".nia 
prawa w uchwale Rady Gminy Świdwin. Następnie Pani



Ilalina Czajkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegołowego
sposobu i zakresu świadczenia usfug w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Ad.4 Wolne wnioski

Pruewodni cący Rady Pan Krrysztof Kaszuba poinformował Radnych
o vrpĘmięciu do biwa rady pisma nr Lp I44.29/a|D013 z dnia 29 stycmia
łoljr. dotyczącego komunatiz.acji pruedsiębiorstwa PKS Świdwin Sp. z o.o

przez Powiat Świdwiński oraz praysĘpienia do Związ}ol Międzygminnego na

bańe skomunalizowanego PKS (załączrllk rlnz).

Na tym protokół zakończono.

Przewodni Gminy

Protokołowała:
5ł 

'óc,r^,fd\
J. Strólarek
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' Informujemy, że nadal fiwająrozmowy mające na celu komunalizację przedsiębiorstwa PKS
Świdwin Sp. z o.o. przez Powiat Świawinsu. Komunalaacja przedsiębiorstwa transportowego
zapewni stałąi pewnąkomunikację mieszkancom wszystkich miast i wsi naszego powiatu. Istnieje

równieŻ mozliwość stworzenia zwiąpku międzygminnego' na bazie powiatowej spółki komunalnej,
dla zrównowaŹonego rozwoju hansportu publiczrrego w naszym powiecie.

Istnienie tego typu zwitązków w pełni zabeąieczy komunikację w naszym powiecie. Daje
też szansę rozwoju takiemu przedsiębiorstwu i utrąrmanie miejsc pracy w rejonie o wysokim
bezrobociu. Dostępne są bowiem krajowe i unijne pro$amy pomocowe pozwalające na wymianę
taboru autobusowego na ekologiczny. Dzięki temu tak juk * duzych miastach będzie można teŻ

oszczędzać nasze śiodowisko onz bezpieómie przemiószczać się podróżnym. Środki te jednak

dostępne tylko dla spółek komunalnych.
Ustawa o publicznym transporcie zbiorowym umożliwia też takie rozwiryanie, a prywabri

ptzewoźnic,y, kierując się własnym pewnym zyskiem, nie sprostają zapewnieniu rozkładolvych
kursów ze wszystkimi miejscowościami naszego rejonu _ szczegóItie od}egĘch do głównych tras

komunikacyjnych.
W związku z tym decyzja o podjęciu takiego przedsięwzięcia i stworzeniu Związku

Międzygminnego za|eĘ od nas wszystkich.
Z uwagi na ważność sprawy uprzejmie prosimy o zajęcie stanowiska czy grina

zainteresowana zabezpieczeniem i rozwojem komunikacji na naszych terenach, a co za tym
przystąpieniem do Zmąz]QMiędzygminnego na bazię skomunalizowanego PKS.

Do wiadomości:
i -Rudu Gminv \
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